
Dagsorden – Bestyrelsesmøde Bordtennis Danmark  
   
Dato: 22. april – Online 20:00-21:30 
 
Deltagere: Henrik Vendelbo (HV - mødeleder), Martin Ljung Christensen (MLC), Sune Bøndergaard 
Røjkjær (SBR), Pia Toelhøj (PT)   
Puk Kirkeskov Hvistendal (PKH - referent) 
 
Afbud: Christian Fredensborg Jakobsen (CFJ) 

 
1. Nyt fra formanden (orientering) 

• DIF årsmøde og valg – Formanden deltager med en stemme 
1. Bestyrelsen gennemgår kandidaterne. Formanden har opbakning til at 

stemme udfra de aftalte kriterier.  

• 2 formandsmøder online 1/5 og 6/5 online 20:00-21:00. Administrationen udsender 
invitationer.  
 

 
2. Økonomi – Årsregnskab 2024 (orientering) 

• Status på proces omkring årsregnskab 

• Sekretariatet havde tirsdag den 16/4 møde med vores revisor EYEY havde nogle spørgsmål, som vi 
efterfølgende har gennemgået og disse er besvaret. De sidste ting er sendt mandag til EY. Resultatet 
bør lande på omkring 315.000 medmindre EY har mere.  

3. Årsmødet – planlægning af hhv. Klubbernes dag og årsmødet den 1-2. juni 2024. 
Gennemgang af materiale mv. (orientering) 

• Gennemgået og roller fordelt 

• Lige nu ca. 50 deltagere til årsmødet men 25 til klubbernes dag. Vi håber, at specielt 
flere jyske klubber deltager.  Vi åbner tilmelding en uge mere. Årsmødet er ok 
repræsenteret i forhold til tidligere år. 

• Skema med indstilinger til diverse hædringer bliver udsendt i næste uge – Henrik vil 
stå som modtager af indstillingerne. 

 
4. Oplæg vedr. DM ugen og DM senior i 2025 (beslutning) 

 

• OK godkendt 
 

5. NETU – en diskussion om fremtiden 
 

• Henrik har netop været i Finland og hér afholdt møde med den finske 
forbundsformand om udfordringerne i NETU. Det er væsentligt, at vi får alle lande 
med til at tilslutte sig vores love samt forpligter sig til at skabe fælles ramme for 



forberedelser til diverse internationale kongresser.  NETU står i Europæisk 
sammenhæng for 10 stemmer, så politisk er vi sammen en vigtig stemme. 

• I NETU er der kongres i august i Riga under de ordinære NETU mesterskaber. Puk og 
Henrik deltager. Ikke mindst, da vi skal drøfte, om det administrative setup (igen) 
skal følge formandsskabet. På den måde vil BTDK blive tilført midler for den indsats 
der ligger i at have formandsskabet.  

• Henrik indhenter liste over NETU events, som DK skal afholde. Formentlig er det 
allerede Veteran i 2025. 

 

6. Valg af vært ved JM 2025 (beslutning) 

• Bordtennis Danmark har modtaget ansøgning for afholdelse af JM. Selv om det ikke 
er kotume at sende JM i udbud. Ansøgningen, der er modtaget er et godt bud, men  
bestyrelsen ønsker at være åben overfor andre mulige kandidater, hvorfor vi laver 
et kort udbud frem til 18. maj og så kommer punktet på igen næste møde. 

 

7. Indstillinger til diverse hædersvbeviser  

• Punktet udskydes til næste gang 

• DIF ærestegn kommer med som del af andre indstilinger 
 

8. Nyt logo: (beslutning) 
 

• Ingen udefra bordtennis verdenen ved hvad BTDK er. Dette er administrationens 
observation. Derfor bør vores logo i stedet være båret af Bordtennis Danmark, som 
også er vores officielle navn. Vi ønsker at igangsætte en proces, hvor logoet 
ændres. Dette sker  indenfor eksisterende budget. Dette udelukkende for at 
omverdenen kan afkode hvem afsenderen er, og det er der for mange eksempler 
på, ikke sker lige nu. 

• Bestyrelsen godkender forslaget men ønsker at det endelige logo eller eksempler 
på mulige logoer endeligt præsenteres for både bestyrelse og ledergruppe for 
godkendelse.  
 

9. Nyt fra kontoret – v. PKH (orientering) 
 

• Vi ansætter ny kommunikationsmedarbejder pr. 1. juni på ca 20 timer om ugen 

• Uddanner team omkring uddannelserne er kommet op og køre. Forventer samling 
inden sommerferien. 

• Sukiru APP status : Langt om længe klar til release. Er til godkendelse i App Store i 
disse dage.  

• Succesfuldt samarbejde med Dansk Skoleidræt er igangsat med udgangspunkt i 
Sukiru 

• Puk deltager i Idrætsmødet i Ålborg i 3 dage med oplæg 2 gange om 60+ 



• Statusmøde med DIF på strategien er veloverstået. Opdatering med noter sendes, 
når det modtages fra DIF. 

• Møde vedr. ny støtte struktur med Team Danmark– sender oplæg til orientering. 
 

 
10. Eventuelt 

- Pia har været på bestyrelses weekend. Det har været godt og vil gerne fortælle mere på 
næste møde, når 2. halvdel er gennemført.  

 
 

 
 

  
 

 

 


